

SADRŽAJ

UVODNIK:	
Odrednice Crkve o liturgijskoj glazbi (IV.)	25
ČLANCI:	
<i>Smiljka Fajdetić</i> : Problemi i uloga glazbe u bogoslužju našega vremena	26
ETNOMUZIKOLOGIJA:	
<i>Miroslav Vuk</i> : Juro Vajković nije Đuro Veljković ili Vejković	28
<i>Don Niko Luburić</i> : Duhovne popijevke iz Hercegovine – Euharistijske popijevke	30
<i>Miroslav Vuk</i> : O hrvatskim rômarskim bistričkim popijevkama iz Međimurja (nastavak)	34
INTERVIEW:	
<i>Miloš Lalošević</i> : Miroslav Miletić	38
<i>Miloš Lalošević</i> : Wolfgang Wunsch	40
IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU	41
VIJESTI IZ BISKUPIJA	43
GLAZBENI DOGAĐAJI	48
PRIKAZI	49
GLAZBENI PRILOG:	
<i>Andelko Klobučar</i> : U tebe se, Gospodine, uzdam (Ps 31)	
<i>Josip Vrhovski</i> : Predigra, za orgulje	
<i>Đuro Arnold</i> : Justus ut palma, za mješoviti zbor	

INHALT

LEITARTIKEL: Kirchliche Bestimmungen über die liturgische Musik (IV) (25) – ARTIKEL: *Smiljka Fajdetić*: Das Problem und die Rolle der Musik im Gottesdiensts unserer Zeit (26) – ETHNOMUSIKOLOGIE: *Miroslav Vuk*: Juro Vajković ist nicht Đuro Veljković oder Vejković (28) – *Niko Luburić*: Geistliche Gesänge von Herzegowina – Eucharistische Gesänge (30) – *Miroslav Vuk*: Über die Bistrica Pilgergesänge aus Međimurje (Folge) (34) – INTERVIEW: *Miloš Lalošević*: Miroslav Miletić (38) – *Miloš Lalošević*: Wolfgang Wunsch (40) – AUS DER TÄTIGKEIT DES INSTITUTES FÜR KIRCHENMUSIK (41) – NACHRICHTEN VON BISTÜMERN (43) – MUSIKALISCHE EREIGNISSE (48) – REZENSIONEN (49) – MUSIKALISCHE BEILAGE: *Andelko Klobučar*: Ich vertraue auf dich, o Herr (PS 31); *Josip Vrhovski*: Vorspiel, für Orgel; *Đuro Arnold*: Iustus ut palma, für gemischten Chor.

CONTENTS

EDITORIAL: Decrets of the Church about liturgical music (IV) (25) – ARTICLES: *Smiljka Fajdetić*: Problem and role of the music in the service of God in our time (26) – ETNOMUSICOLOGY: *Miroslav Vuk*: Juro Vajković i not Đuro Veljković or Vejković (28) – *Niko Luburić*: Spiritual songs from Hercegovina – Eucharistic songs (30) – *Miroslav Vuk*: About Bistrica pilgrim's songs from Međimurje (Continuation) (34) – INTERVIEW: *Miloš Lalošević*: Miroslav Miletić (38) – *Miloš Lalošević*: Wolfgang Wunsch (40) – FROM THE ACTIVITY OF THE INSTITUTE FOR CHURCH MUSIC (41) – NEWS FROM DIOCESES (43) – MUSICAL EVENTS (48) – REVIEWS (49) – MUSICAL SUPPLEMENT: *Andelko Klobučar*: I hope in you, o Lord (PS 31); *Josip Vrhovski*: Prelude, for organ; *Đuro Arnold*: Iustus ut palma, for mixt choir.